
Eksternt referat 

 

Bestyrelsesmøde Rønhøjgård 11. juli.2024 

Deltagere: Vibeke, Jannie, Bettina O, Bettina L, Kirsten, Lise. 

Suppleanter: Jesper, Kim 

Afbud: Betty 

Referent: Jannie 

Ordstyrer: Bettina L 

 

Godkendelse af dagsorden og valg af referent og 
ordstyrer 

Ok 

Godkendelse af sidste referat Ok 
Nyt fra udvalgene   
Forretningsudvalget  
Gennemgang af opgaver der blev aftalt på sidste 
møde: 

Der er lagt info på hjemmeside og Facebook om 
brugen af nøglebrik. André og Jon har lavet en fin 
intro video. Tak skal i have i 2. 

Driftsudvalget Stikontrol er i fuld gang. 1. runde er gået i hele 
foreningen. Vi er startet blødt op i forhold til 
sanktioner. Vi har blot lagt en seddel i postkassen 
hvor i beder om at få bragt de ting i orden der ikke 
er som det skal være ifølge vores ordensregler. 

Byggeudvalget Vibeke ville have været på tilsyn i have xxx men 
kunne ikke komme ind da indgangen var spærret at 
en varevogn. 
 
Xxx bliver indberettet til kommunen da der ikke 
bygges efter de tegninger der er godkendt. Han er 
tidligere blevet vejledt af kommunen, åbenbart 
uden det har hjulpet.  

Aktivitetsudvalget  Info er at det går godt, men der mangler dog stadig 
frivillige til kondibanko. 
Status. De nye borde/bænke bedes stilles under 
halvtaget efter brug. 

Medieudvalget Der skal stå noget om nøglebrik system i vores 
velkomstbrev. Hvis du ønsker en nøglebrik kan du 
hente den i kontortiden. Der kommer nærmere 
info efter ferien om en evt. ekstra dag med 
udlevering. 

Vandudvalg   Vi får gamle lækalarmer. Vibeke har talt med 
Kamstrup der fortæller der er fejl i deres system. 

Vandmåler Status og aftaler om hvad der lægges på 
hjemmesiden nu. 
Der har d. 11/7 været besigtigelse af de 4 udbydere 
der har budt ind. Der er deadline 6. august. 
Herefter følger nærmere info. 



Vurderingsudvalg   Vurderingsudvalget bør påtale hvis have/hækarbeje 
skal udføres og noteres på vurderingen at der 
fratrækkes til havearbejde hvis det ikke er udført 
ved overdragelse. 

Venteliste Intet nyt 
Salg Der gives ikke dispensation til for sen indbetaling til 

ventelisten. 
Trailerpladser  
Nøgleprikker Der kom mange glade mennesker i weekenden 

hvor vi udleverede nøglebrikker. Det var en 
fornøjelse at have den opgave.  

Arbejdsdag Hvilke opgaver blev udført på arbejdsdagen og 
hvad ønskes udført ved næste arbejdsdag? 
Betty forhøre sig lige hos André. 

Containergården En faktura er strandet hos xxx og da den endelig 
kommer frem til vores kasser er det med 
rykkergebyr. Vi er i dialog med inkassofirmaet om 
at få fjernet rykkergebyr. Naturligvis betaler vi for 
arbejdet vi har fået udført. 

Foreningshuset Dagen efter sidste kondibanko går renovering i 
gang. Det tagtes i små step, så vi ved hvad der er 
råd til…..Det skal nok blive godt :-) 

Orientering fra formanden Info fra formanden er under de forskellige udvalg. 
Regnskab Ser fint ud. Gennemgåes næste gnag da Betty er på 

ferie. 
  
Logbogen Der var ikke skrevet logbog i søndags, da der var 

travlt med nøglebrikker mm 
Diverse Dialog om: 

Er vores p-regler tidsvarende? 
Er det ok at voksne hjemmeboende børn ikke kan 
få p-licens. 
Er det ok at voksne hjemmeboende børn ikke kan 
få P-abb 
Er vi som haveejer sikret mod p-bøde når vi er i 
gang med havearbejde med trailer.  
Udlån af sin kolonihave til familiemedlemmer når 
man er på ferie. 
Vi udlevere fysiske billetter efter sund fornuft også 
uden dato på. 
Der var rimelig stor uenighed om ovenstående. Vi 
ser tiden an og håber/forventer at det bliver en 
succes som det er blevet i afd. A. 

Kontaktpersoner til div. udvalg: Bettina: aktivitetsudvalget -  
Betty: Cointainergården 
Vurderingsudvalget: Vibekeø 
Byggeudvalger: Vibeke 
 

  
  

 

Næste møde: 8. august kl. 17.00 hos Vibeke 



Næste forretningsudvalgsmøde: aflyst pga ferie 

Pkt. til dagsorden sendes til Vibeke og Jannie senest xxxxxx 

 

 

 

 

 


